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2018. június 30 - július 01. között zajlott le az Országos Horgász Csapat 

Bajnokság derbije Szegeden a Maty-éri evezőspályán. Az idei versenyre 19 

megyei és területi csapat nevezett. 

 

Az egy hónappal ezelőtti válogató versenyen összeállt csapat már csütörtökön 

lent volt a helyszínen és tesztelte a vizet. A pénteki kötelező edzésnapon több 

hasznos információt sikerült begyűjteni a szombati első fordulóra. A 

változékony, és igen hűvös idő, valamint a lehűlő víz láthatóan visszavetette a 

halak étvágyát. Voltak olyanok a mezőnyben, akik 1 pontyot, és csak egy pár 

apró törpét tudtak kifogni a 4 órás forduló alatt. versenyzőink is szenvedtek, így 

a szombati első fordulót követően 82 ponttal a 13. helyen fordult a csapat.  

 

Este a szakmai megbeszélésen kielemezték a csapattagok a történéseket, és 

merőben más taktikát határoztak meg a vasárnapi napra. Különösen érdekes volt 

MLS versenyzőnk, Csala Tibor tapasztalata (szektor 1-est csinált a 

mozgássérültek között), aki kevés, mindössze 3 db kis doboz kukoricát használt 

fel az étvágytalan halak etetése, inkább csak ingerlése során. Neki bejött a 

„kevesebb néha több” közhelyes igazság.  

 

Vasárnap, versenyzőink keményen odatették magukat, és a megbeszélt 

emelgetős, pöcögtetős, rövid zászlós horgászat többeknél jelentős javulást hozott 

a halfogásban. Sokat javított hölgyversenyzőnk, aki a szombati 17. hely után 

szektor 8-ast horgászott. MLS versenyzőnk szintén nagyon jól vizsgázott, mert a 

második fordulóban (több hallal, mint előző nap) az előkelő 2. helyen végzett.  

 

Az új szabályok értelmében az MLS versenyző pontjai kicserélhetők a csapat 

egyéb tagjainak rosszabb eredményt elérő versenyzőinek pontjaival. Csapatunk 

természetesen élt ezzel a lehetőséggel, így az U20-U25-ös versenyzőnknél 

beszámítattuk a jobb helyezést. Összesítésben a két nap eredményét nézve 145 

ponttal, 133.000 gramm fogott súllyal a 8. helyen zárt csapatunk. 
 

Szövetségünk mindenben támogatta, segítette a csapat felkészülését, 

versenyzését. Ez jövőben sem lesz másképp. A tapasztalatokat, és a továbblépés 

lehetőségeit a versenyszezont követően ékeli majd az elnökség. 

 

A vezetőség nevében köszönjük a helytállást, gratulálunk a csapatnak az elmúlt 

öt év eddigi legjobb eredményéhez! 

 

   


